
 

 

PREGUNTA DE AER SOBRE A CONVOCATORIA DO CONSELLO FORESTAL 

MUNICIPAL. 

PLENO 24 FEBREIRO 2016. ACTA 0003/2016 

“O 14 de xaneiro, en xuntanza coa veciñanza da zona, os responsables da obra 
comprometéronse facer un proxecto para solucionar os defectos da mesma.  

O 28 de xaneiro, na comparecencia do alcalde no pleno, non deu un prazo para que se 
presentase este proxecto á veciñanza; polo que preguntamos: 

 
Pode aclararnos o alcalde se xestionou este tema coa empresa e se xa hai unha data en firme 
para presentar este proxecto á veciñanza?” 
 

O concelleiro GONZÁLEZ BARBEIRO di que sí se xestionou este tema e xa hai un proxecto 
presentado pero retrasouse para a vindeira semana por atoparse de vacacións o arquitecto. 

  


